



November 23, 2022

Re: Magazines with Retrofitted Doors not Compliant with Magazine Standards

A review of the construction of magazines built prior to 2001 has revealed that there are some magazine doors retrofitted into existing magazines that would not have fully complied with the 2001 Standards (Sections 1.10 and 4.8). They can be identified by:

1. The door and frame have been mounted on the side wall rather than being incorporated into the magazine wall (the outside of the frame is to be mounted flush with the outside of the magazine wall).
2. In some cases, modifications have been made to the magazine to accommodate a door too large for the magazine.

These magazines as currently constructed cannot meet the Standard CAN/BNQ 2910-500/2015. They can continue to be licensed until July 31, 2026, after which they must be taken out of service.

Note: If the door and frame of these magazines have been fabricated correctly, they can be upgraded with the new locking mechanism and continue to be licensed if properly installed into the current magazine, or a newly constructed magazine.

If there are any questions regarding a magazine, please contact the Explosives Regulatory Division.

Sincerely,

Kenneth Faulkner
Acting Director
Explosives Regulatory Division

Headquarters:

588 Booth St. 4th Floor
Ottawa, ON
K1A 0E4
Tel.: 855-912-0012
[lmssmmscanmet-erd-mscanmet-
erdst@nrcan-rncan.gc.ca](mailto:lmssmmscanmet-erd-mscanmet-erdst@nrcan-rncan.gc.ca)

Novembre 23, 2022

Objet : Poudrières dont les nouvelles portes ne sont pas conformes aux normes relatives aux poudrières

Un examen de la construction des poudrières construites avant 2001 a révélé que certaines portes de poudrière installées dans des poudrières existantes ne sont pas entièrement conformes aux normes de 2001 (sections 1.10 et 4.8). Il s'agit des cas suivants :

1. La porte et le cadre ont été montés sur le mur latéral plutôt que d'être intégrés au mur de la poudrière (l'extérieur du cadre doit être monté au ras du mur de la poudrière).
2. Dans certains cas, des modifications ont été apportées à la poudrière pour y insérer une porte trop grande pour elle.

Telles qu'elles sont actuellement construites, ces poudrières ne peuvent répondre à la norme CAN/BNQ 2910-500/2015. Elles peuvent conserver leur licence jusqu'au 31 juillet 2026, après quoi elles doivent être mises hors service.

Remarque : Si les portes et les cadres de ces poudrières ont été fabriqués correctement, ils peuvent être modifiés en y installant le nouveau mécanisme de verrouillage et peuvent conserver leurs licences s'ils sont correctement installés dans la poudrière actuelle ou dans une poudrière nouvellement construite.

Si vous avez des questions au sujet d'une poudrière, veuillez communiquer avec la Division de la réglementation des explosifs.

Cordialement,



Kenneth Faulkner
Directeur Intérimaire
Division de la réglementation des explosifs

Headquarters:

588 Booth St. 4th Floor
Ottawa, ON
K1A 0E4
Tel.: 855-912-0012
[lmmsmcanmet-erd-mcanmet-
erdst@nrcan-rncan.gc.ca](mailto:lmmsmcanmet-erd-mcanmet-erdst@nrcan-rncan.gc.ca)